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1. Valg af dirigent 

a. Per Vagn Nielsen valgt 

b. Dirigenten konstaterede at generalforsamlingen er lovlig indkaldt 

c. Der var 18 stemmeberettigede fremmødt. 

2. Beretning for 2015 

a. Beretning vedlagt som bilag 

b. Et med oplevede at vandtrykket på Rypevej 11 er blevet for lavt.  

i. Svar: Bestyelsen kommer og laver trykmåling 

c. Et medlem på Olymposvej spurgte om der er planer om udskiftning af rør – idet 

han har oplevet rust i røret ind til huset.  

i. Svar: Bestyrelsen konstaterede at det ikke rust i vandværkets rør, som 

er lavet i PVC. Det er derimod medlemmets eget ansvar frem til 

stophanen.  

d.  Herefter konstaterede dirigenten, at der ikke var flere spørgsmål til 

beretningen. 

 

3. Regnskab 2015 til godkendelse 

a. Gennemgået af Erik Jensen 

b. Spørgsmål: Hvorfor er leverandør varer og tjenester faldet?  

i. Bestyrelsens svar:  Forskydninger hvornår regninger er indgået.  

c. Spørgsmål: Hvorfor er måleraflæsning steget, når vi har elektronisk aflæsning?  

i. Svar: Det skyldes abonnementet på de systemer vi bruger til aflæsning. 

d. Spørgsmål: Hvorfor er udgifterne til vandanalyser steget? 

i.  Svar: Fordi vi skal tage flere prøver hvert 4. år.  

e. Spørgsmål: Hvad dækker abonnementer og kontingenter? 

i.  Svar  det dækker over abonnement på regnskab og sms-tjeneste. 

Kontingenter er bl.a. til FVD (danske vand.) 

f. Hvad skyldes fald i omkostninger til generalforsamlinger 

i. Svar: Det er faldet, fordi vi var færre afsted til FVD NOrd´s 

generalforsamling og billigere fortæring ved vores egen 

generalforsamling 

g. Spørgsmål: Får kasserer både honorar for kassererjob og for at sidde i bestyre?  

i. Svar: Ja, i henhold til godkendt budget. 

h. Alle stemte for godkendelse og dirigenten konkluderede at regnskab var 

godkendt.  

 

 

4. Budget 2016 til godkendelse 

a. gennemgået af Erik Jensen 

b. Spørgsmål: Hvorfor falder udgifter til målere?  



 

i. Svar: Fordi vi ikke køber nye målere, og ikke forventer udskiftninger af 

målere. 

c. Hvorfor stiger fast afgift når vi ikke sælger mere vand?  

i. Svar: Fordi vi hæver den faste afgift. 

d. Hvorfor er der ingen stigning i afskrivning på ledningsnet?  

i. Svar: Fordi vi ikke forventer større renoveringsudgifter. Vi har dog afsat 

over 400.000 kr. i anlægsbudget. 

e. Spørgsmål: Hvordan figuerer tilgodehavender i budget? 

i. Svar: De skal ikke i budget da de er indgået. 

f. Øvrige små spørgsmål ved regnskabsteknik blev afklaret. 

g. Alle godkendte budget 

 

5. Valg af 2 bestyrelsesmedlemmer 

På valg Bruno Pallesen og Michael Førby Pedersen, begge ønsker genvalg 

a. Ingen andre 

b. Begge genvalgt 

Spørgsmål til valg af formand og kasserer blev afklaret idet bestyrelsen konstituerer 

sig selv på første bestyrelsesmøde. 

 

6. Valg af 2 bestyrelsessuppleanter 

a. På valg er Susanne jusjong (1. suppleant) og Tina Pedersen (2.suppleant) 

b. Begge genvalgt 

 

7. Valg af 1 revisor og 1 suppleant 

a. Revisor Henning Butler, villig til genvalg 

b. Revisorsuppleant Søren Høgh, villig til genvalg. 

 

8. Indkomne forslag  
1. Ingen 

9. Eventuelt 
1. Orientering om arbejdet med nyt vandværk 
2. Præsentation vedlagt som bilag 2. Arbejdet er påbegyndt under henvisning til, at der 

på generalforsamlingen i 2015 blev afsat 50.000 kr. til forundersøgelse af hvorledes 
vandværket sikrer vandforsyning til mindst 200 nye boliger.  

3. Bestyrelsen konstaterer, at byen er vokset 9% fra 2011 til 2016, og vores analyse af 

forsyningssikkerheden siger både, at kapaciteten om få er for lille, og at vi er meget 
afhængige af, at der ikke opstår problemer på anlægget ved højdebeholderen. Et 

forureningsproblem vil således betyder, at hele byen står uden vand. Al fornuft vil 
derfor sige, at når vi skal udvide kapaciteten skal det være et nyt anlæg.  

4. Placeringen af anlægget har fra starten været styret af den udvikling af byen, som de 
kommunale planer lukker op for. Bestyrelsen har derfor først undersøgt 2 områder ved 
Sønderkæret. Det ene område er desværre forurenet og det andet kan vi ikke købe. 

5. Derfor er vores foreløbige prioritering et område mellem Svinetruget og læstedet. 
Området ligger både hensigtsmæssigt i forhold til de nye byområder og kan bruges til 
alternativ forsyning for anlægget ved højdebeholderen. Derudover kan anlægges 
forsyne Romdrup, når der er behov. Baseret på erfaringer fra andre værker skønnes 
projektet at koste 7-10 mill. Kr.  

6. Der var følgende kritiske vurdering fra enkelte medlemmer på generalforsamlingen 
a. Der ønskes en beregning af hvad det vil koste at få den ekstra forsyning fra 

Aalborg Vandforsyning 
b. Der ønskes et bedre beslutningsgrundlag for at stemme for planerne 
c. Et medlem foreslog at vi brugte Romdrup Vandværk som ”reserve” og 

ekstraforsyning 



 

7. Bestyrelsen svarede på ovenstående, at det fremlagte materiale var til orientering og 
ikke beslutning. Derfor var det en redegørelse under punktet eventuelt. Der har 

tidligere været regnet på omkostningerne til forsyning fra Aalborg Vandforsyning, og 
den gang ville det være en dyr løsning. Samtidig gjorde bestyrelsen opmærksom på 
at Klarup Vandværks kildeplads er særlig vigtig her i området, og kan blive kildeplads 
for dele af Gistrup, Lillevorde og Romdrup. Romdrup Vandværk har således ikke 
mulighed for at øge deres produktion til f.eks. Klarup. Bestyrelsen tager til 
efterretning, at der skal regnes på at bruger Aalborg Vand som forsyning.  

 
Dirigenten lukkede generalforsamlingen.  

 

 


